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Dnevni red 
 
1. Ugotovitev prisotnosti in potrditev dnevnega reda 
2. Pregled zapisnika 17. redne seje sveta KS 
3. Delo na projektu Simobil  
4. Kakovost sprejema signala Mobitel- dopis 
5. Kakovost pitne vode 
6. Delo na projektu  Gasilski dom Vojsko - skupina odgovorna za pripravo lesa 
7. Poročilo dogovora glede priprave  prireditev  v letu 2017 v KS Vojsko 
8. Razno 
 
 

Zapisnik 

 

 
Točka 1: Prisotni : Edo Vidmar, Danijel Ipavec, Branko Lapajne, Renata Hvala 
               Odsotni : Andrej Grošelj, Sonja Hvala 
 
Točka 2: Sklep: potrdi se zapisnik 17. redne seje sveta KS Vojsko 
 
Točka 3:  
Uvodoma g. Lapajne predstavi delo na tem projektu in aktivnosti, ki se predvidevajo v nadaljevanju. 
Bazna postaja je predvidena na Školju, kjer je tudi možnost pokrivanja Vojskarske planote s signali 
najboljša. Naslednji teden je predviden tudi sestanek z investitorji, ki bodo predstavili pokritost, 
sevanje in dokončen projekt. 
 
Sklep: Člani sveta potrjujejo predviden projekt 
 
Točka 4: 
Splošno mnenje je, da je pokritost s signalom Mobitela na področju Vojskega slaba, razen ožjega 
centra vasi Vojsko. Z zamenjavo tehnologije na bazni postaji Mala Lazna se je signal na nakaterih 
delih poslabšal glede na prejšnje stanje. Predvsem v predelu  Mrzla Rupa, Gačnik, Bendija, Kotlar, Za 
Robom...itd . Glede na to problematiko in problematiko optičnega omrežja, ki ga na Vojskarski 
planoti še ni, je svet KS sprejel naslednje sklepe : 
 
Sklep 4/1: Z dopisom na Telekom Slovenjie v vezi s slabšo pokritostjo s signalom se počaka do 
predstavitve in realizacije postavitve bazne postaje Simobila ter njegove predvidene  pokritosti s 
signalom vojskarskega področja. 
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Sklep 4/2 : Pričeti je potrebno pogovore z Občino Idrija in Telekomom Slovenjije za postavitev 
optičnega omrežja na področju Vojskega. Odgovoren B. Lapajne 
 
Točka 5: 
Ugotavlja se , da je voda po analizah s strani Komunale Idrija pitna. Pojavlja se sicer še vonj v centru 
vasi Vojsko, medtem ko v okolici pa tega ne zaznavajo. ( kraki- Ogalce, Mrzla Rupa, Čekovnik, Čar ) 
Prošnja s strani Komunale je bila v smeri boljšega obveščanja, da se pripravi seznam koristnikov 
javnega vodovoda in pripiše št. mobitelov. Seznam je pripravila Komunala Idrija. 
 
Sklep : Vpiše se klicne številke mobitelov v že pripravljen seznam koristnikov JV za hitrejše in boljše 
obveščanje o kakovosti pitne vode v javnem vodovodu Vojsko-Čekovnik. Odgovoren: Danijel Ipavec 
 
 
 
Točka 6:  
g. Lapajne je predstavil delo na projektu. Računa se , da bomo pričeli z gradnjo v juniju 2017. Stvari 
so malo zastale v fazi JN ( javnega naročila ), ker bo verjetno potrebno koregirati že predvidena 
sredstva glede na sedaj znane podatke vrednosti investicije. Glede na pobudo krajanov o pripravi lesa 
za imenovani objekt pa je po mnenju vseh prisotnih potrebno počakati na izbiro in potrditev izvajalca. 
Investicija se v celoti pokrije iz proračuna Občine Idrija. ( tudi morebitno pripravo lesa ) 
 
Sklep 6/1: Podatki predani o potrebni količini lesa so samo za orentacijo. Končne podatke poda 
izbran izvajalec del v kolikor se odloči za nakup na Vojskem. 
 
Sklep 6/2: Ko bo izbran izvajalec  znan, se ga poskuša usmeriti v nakup lesa za ostrešje na Vojskem. 
Odgovoren: B. Lapajne 
 
Točka 7: 
Sklep : Glavni organizatorji za Vojskarske prireditve v sodelovanju z ostalimi društvi so : 
Krajevni praznik : KS Vojsko 
Jakobova nedelja : DKŽD 
Pri nas je pesem doma : KUD Planika 
Po poteh prenosa ranjencev : sodelujejo povabljena društva z strani organizatorja in KS Vojsko 
 
 
Točka 8:  Ni razprave 
 
 
Seja končana ob 20.15


